

## GHWP5

### Description:

A convenient pack of five replacement washers to keep your accessories leak free. Brightly coloured so they are easy to spot, they fit all standard garden hoses and accessories.

### Specifications:

- Do not eat, keep away from children

### La description:

Un pack pratique de cinq rondelles de remplacement pour garder vos accessoires sans fuite. De couleur vive pour être faciles à repérer, ils s'adaptent à tous les tuyaux et accessoires de jardin standard.

### Caractéristiques:

- Ne mangez pas, tenez-vous à l'écart des enfants

#### CAUTION:

FOR OUTDOOR USE ONLY. SEVERE ELECTRICAL SHOCK COULD RESULT IF WATER IS SPRAYED INTO OUTLETS OR SOURCE OF ELECTRICAL CURRENT. THIS INDUSTRIAL GRADE SPLITTER CAN BE USED WITH HOT OR COLD WATER. TO PRESERVE THE LIFE OF THIS PRODUCT, DISCONNECT OR DEPRESSURIZE IT WHEN NOT IN USE AND ALWAYS STORE INDOORS FOR WINTER OR WHEN TEMPERATURES ARE BELOW 0°C. THIS PRODUCT CAN EXPOSE YOU TO CHEMICALS, INCLUDING LEAD AND LEAD COMPONENTS, WHICH ARE KNOWN TO THE STATE OF CALIFORNIA TO CAUSE CANCER, BIRTH DEFECTS AND OTHER REPRODUCTIVE HARM. FOR MORE INFORMATION GO TO: [WWW.P65WARNINGS.CA.GOV](http://WWW.P65WARNINGS.CA.GOV)

#### ATTENTION:

POUR USAGE À L'EXTÉRIEUR SEULEMENT. RISQUE D'ÉLECTROCUTION GRAVE EN CAS DE PULVÉRISATION D'EAU DANS DES INSTALLATIONS ÉLECTRIQUES. POUR UNE UTILISATION EN EXTÉRIEUR UNIQUEMENT AVEC DE L'EAU FROIDE. POUR PRÉSERVER LA DURÉE DE VIE DE CE PRODUIT, DÉBRANCHEZ-LE OU DÉPRESSURISEZ-LE LORSQU'IL N'EST PAS UTILISÉ ET RANGEZ-LE TOUJOURS À L'INTÉRIEUR POUR L'HIVER OU LORSQUE LES TEMPÉRATURES SONT INFÉRIEURES À 0 ° C. CE PRODUIT PEUT VOUS EXPOSER À DES PRODUITS CHIMIQUES, Y COMPRIS LES COMPOSANTS EN PLOMB ET EN PLOMB, QUI SONT CONNU DE L'ÉTAT DE CALIFORNIE POUR CAUSER CANCER, MALFORMATIONS CONGÉNITALES ET AUTRES PRÉJUDICE POUR PLUS D'INFORMATIONS, RENDEZ-VOUS SUR [WWW.P65WARNINGS.CA.GOV](http://WWW.P65WARNINGS.CA.GOV)